
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-120589 

Zaaknummer Z-17-013440 

Naam raadslid S. Zeilemaker 

Fractie PWF 

Onderwerp overname noodkantine sportcomplex Westrand door Radboud 

Inline Skating Medemblik 

Datum waarop de vraag is gesteld 4 januari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

In aanvulling op de schriftelijke vragen van het CDA (zie bijlage) heeft PWF aanvullende vragen: 

 

1.  Kan een besluit hierover door het college genomen worden of moet dit in de raad 

worden behandeld? 

antwoord   

2. Indien het via de raad moet en gezien de tijdsfactor is het college bereid in de 

commissie ruimte van 10 januari met een voorstel te komen? 

Antwoord  

3. Zo niet waarom niet? 

antwoord  

 

  



 

 

Bijlage 

 
 
Aanleiding/Inleiding: de huidige kantine van Radboud Inline Skating (Skeelerclub en IJsclub) is 
verouderd en te klein, en nauwelijks geïsoleerd. De mogelijkheid doet zich voor, dat Radboud de 
noodkantine van sportcomplex Westrand kan overnemen. Dit is een unieke kans op een belangrijk 
moment, want naast de reguliere gebruikers staan er een drietal grote evenementen op de planning 
op nationaal (NK, mei) en internationaal niveau (Toernooi met div. Europese deelnemers). 
Bovendien ook Regionale Special Olympics in september. Radboud Inline skating is een van de 
succesvolste skeelerverenigingen van ons land en daarom ook een van de focusverenigingen in de 
Topsportnota van onze gemeente Medemblik. 
 
 

1. Is het College bereid om mee te werken aan de overname van de noodkantine door 
Radboud, zowel vergunning technisch als financieel? (In het NHD staat “Sportwethouder 
Joset Fit steunt de aanvraag”) 

antwoord   

2. Ziet het College de kans en de ruimte om snel te handelen? (De noodkantine wordt in 
januari 2019 verwijderd van de Westrand en zou dan meteen verhuisd moeten worden 
naar Radboud) 

antwoord  

 
 



 

 

 


